
PROTOK6L NR XXXVII/I3

z n dzwycz jnei sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie

odbytej w dniu 04 czerwca 2013 roku w Miejsko - Gminnej Bibliotece Publicznej

Ad. 1.

w Jgdrz ejowie

O godzinie 1500 Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz otworzyl obrady
XXXVII sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.

Przewodnicz4cy Rady powital radnych, burmistrza oraz przedstawicieli powiatowe.l
StraZy PoZamej w JEdrzejowie.

Przewodnicz4cy Rady stwierdzil, i2 na sali obrad obecnych jest 19 radnych i orzekl,
Ze jest to quorum prawomocne do podejmowania uchwal.

Przewodnicz4cy Rady zglosil kandydaturg radnego G. KuSmierza na sekretarza obrad
XXXVII  sesj  i  Rady Miejskiej .

Radny G. KuSmierz wyraziL zgodg.
Przewodnicz4cy Rady poddal pod glosowanie kandydaturg radnego G. KuSmierza

na sekretarza obrad XXXVII sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie pod glosowanie:
Za kandydatur4 radnego G. Kuimierza - 19 glos6w
Przeciw - 0 glos6w
Wstrzymalo siQ - 0 glos6w

Rada Miejska w Jgdrzejowie jednoglo5nie wybrala radnego G. KuSmierza na sekretaza
obrad XXXVII sesji Rady Miejskiej w Jpdrzejowie.
Ad.2

1 Otwarcie sesj i, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Uchwala w sprawie zmian w budZecie miasta i gminy na 2013 rok.
3. Zamknigcie obrad.

Rada Miejska przyjela porzqdek obrad XXXVII sesji Rady Miejskiej w JEdrzejowre,
uwag nle wnosz4c.

Burmistrz M. Piszczek zabral glos m6wi4c, i2 w zeszlym roku gmina sfinansowala
zakup drabiny dla Powiatowej StraZy Po2amej w JEdrzejowie. WyjaSnil, iz jest problem
z gminnq jednostk4 strazy poZarnej w Laskowie. Burmistrz poinformowal, i2 gmina
dofinansowuj4c zakup nowego pojazdu dla Powiatowej StraZy Po2arnej w JEdrzejowre
w zamian otrzyma samoch6d dla jednostki w Laskowie. Jednostka w Laskowie jest
w Krajowym Systemie Ratownictwa i na chwilE obecn4 dysponuje niesprawnym technicznie
pojazdem, nie uczestniczqc w akcjach ratowniczych. Zakup nowego auta, nawet przy
wsparciu z zewnqftz to dla gminy koszt rzgdu 400 - 500 tys. 21, a pojazd, kt6ry zostanre
przekazany jest w bardzo dobrym stanie technicznym. W ocenie burmistrza dla gminy
korzystniejsze jesl zabezpieczenie 200 tys. zl w bud2ecie na dofinansowanie zakupu pojazdu
dla Powiatowej Stra2y Po2amej, bior4c pod uwagQ fakt, Ze jednostka w Laskowie przekazu.le
na ten cel 45 Iys. zl.

Glos zabral Komendant Powiatowej StraZy Po2arnej w Jpdrzejowie m6wiqc, iZ jest
to najlepsze rozwiqzanie, je5li samoch6d zostanie w naszej gminy. Komendant podkreSlil,
2e jest duZe zainteresowanie tym pojazdem ze strony innych gmin. Poinformowal, iZ na
840 zdarzeA 360 mialo miejsce na terenie miasta i gminy JEdrzej6w. Dobry sprzgt podnosi
poziom naszego bezpieczeristwa. Lask6w w tym roku uczestniczyl tylko w 10 zdarzeniach,
choi ma potencjal osobowy, straZnicq. W ocenie komendanta samoch6d zapewni wiEksz4



z

mobilnoSi jednostce. Maj4c na uwadze powyZsze aspekty pozyskanie samochodu przez
gming bqdzie dla niej korzystne.

Komendant podzigkowal r6wnieZ za wsparcie finansowe przy zakupie drabiny i dodal,
Ze podjecie uchwaly w sprawie dofinansowania zakupu nowego samochodu d1a Powiatowej
Strazy Pozarnej zapewni jednostce dobre wyposaZenie. Komendant zwr6cil uwagE r6wnie2
na czQste anomalia pogodowe i udzial stra'Zy w usuwaniu powstalych szk6d.

Burmistz zapytatr o przebieg samochodu.
Komendant wyjaSnil, iz jest niewielki, pomimo i2 samoch6d ma 12 IaI. Wynika to

z faktu, Ze poruszamy sig w wigkszodci w obszarze naszej gminy.
Przedstawiciel Powiatowej Stra2y PoZamej doda| i2 zale2y im na czasie, gdy2

wstrzymuj4 cal4 procedurg. JeSli nie przyst4pimy do przetargu to dopiero za kilka lat
bgdziemy mogli byi ponownie wzigci pod uwage przez komendg wojew6dzk4. Nasza
jednostka jest brana pod uwagE, jako pierwsza gdy2 nalwcze!;niej zlozyla deklaracjE -

powiedzial przedstawiciel Powiatowej StraZy PoZamej.

Przewodnicz4cy Rady odczl'tal uzasadnienie do projektu uchwaly.

Wedlug radnego A. Czajora jest to zasadne i nale2y podjqi tak4 uchwalE. Radny
zwr6cil jednak uwagp na fakt, 2e Powiatowa Straz PoZarna nie uczestniczy w usuwaniu
skutk6w zdarzen drogowych, robi to natomiast Zaklad Uslug Komunalnych, mimo braku
przygotowania. Radny zapltal czy na zasadzie tej wsp6lpracy nie mozna dofinansowa6
Zakladu Uslug Komunalnych. Gmina wydaje 200 tys- zl z budZetu, chcialbym, aby straz nas
zrozumiala - powiedzial radny A. Czajor.

Burmistrz wyjaSnil, i2 nie mial s).tuacji, aby komenda odm6wila pomocy. To nie jest
stanowisko naszej komendy, lecz problem systemowy dotyczqcy calego kraj u a nie
wsp6lpracy Gminy Jpdrzej6w z Powiatow4 Stra24 Po2arn4. JeSli chodzi o nasze drogi
to obowiqpek spada nie na gminE tylko na zarz4dcE drogi. Powiatowa Straz Pozama pomaga
w sltuacji, gdy dochodzi do rozlania nieb ezpiecznych chemikali na drodze.

Radny T. Kot zapytal o kwestig 50 tys. 21. i czy nie ruchomo5ci te zostaly ju2 zbyte.
Burmistrz M. Piszczek odoowiedzial. 2e tak.

Radna J. Szreniawa zabrala glos m6wi4c, ze gmina nie ma pienigdzy
na dofinansowanie strazy. Zaklad Uslug Komunalnych nie ma sprzEtu potrzebnego
do utrzymania porz4dku w mieScie a my przekazt\emy pieni4dze - powiedziala radna
J. Szreniawa.

Radna J. Szreniawa nie bgdzie glosowala za uchwal4 jest przeciwna przekazaniu tych
5rodk6w.

Wiceprzewodniczqcy Rady W. Kgdra odczl'tal projekt uchwaly.
Uwag nie wniesiono.
Przewodnicz4cy Rady P. Blaszkiewicz odczytal projekt uchwaly.
W glosowaniu wziglo udzial 19 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwatrg w sprawie zmian w bud2ecie
miasta i gminy na 2013 rok nastgpuj4cq ilo6ciq glos6w:
Za
Przeciw

- 18 glosriw
- I glos

Wstrzvmalo sie 0 glos6w
/Uchwala nr XXXVII/342 /13 w zal4czeniu do protokolu/.



Ad.3
Przewodniczqcy Rady Miejskiej

w Jpdrzejowie o godzinie 15.20
zamkn4l obrady XXXVII sesji Rady Miejskiej

Zalqczniki:
l. Lista obecnoici.
2. Uchwala Rady Miejskiej podjqta na XXXVII sesji Rady Miejskiej.

Przewodniczqcy
Rady Miejskiej w Jpdrzejowie


